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Abstract (en)
The device includes a supporting strap which attaches an earthing band (30) to the end of a waveguide. The supporting strap is formed by at least
two spacers (22-25) which form a discontinuous support when they are positioned next to each other. The earthing band is arranged around the
supporting strap and is held by a retaining strap (40) which lies outside the earthing band. The retaining strap is solidly attached to the waveguide.
Further elements (26) are also included which act to separate the spacers.

Abstract (fr)
L'invention concerne un dispositif de fixation d'une bande de masse (30) à l'extrémité d'un guide d'ondes à l'aide d'une bride de maintien. La bride
de maintien est constituée par au moins deux entretoises (22 à 25) formant une bride discontinue lorsqu'elles sont juxtaposées. La bande de masse
(30) est disposée autour de la bride de maintien et s'appuie sur une bride de retenue (40) extérieure à la bande de masse (30) et solidaire du guide
d'ondes. Le dispositif comprend des moyens (26 à 29, 50) d'écartement relatif des entretoises (22 à 25) les unes par rapport aux autres assurant un
serrage uniforme de la bande de masse (30) entre les entretoises (22 à 25) et la bride de retenue (40). <IMAGE>
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